



聯校運動中心

JOINT SPORTS CENTRE

聯校運動中心是由香港城市大學、香港浸會大學及香港理工大學聯合管理之戶外運動設施。
The Joint Sports Centre is an outdoor sports facilities jointly owned by City University of Hong Kong, Hong Kong Baptist University and The Hong Kong Polytechnic University.

NOTICE

Suspension of Electricity Supply at JSC

Please be informed that the electricity supply of the JSC will be suspended on Thursday, 18 May 2017 from 9:00 a.m. to 4:00 p.m. for the purpose of a comprehensive inspection of the fixed electrical installations.

During the above-mentioned period, the sports facilities will be opened as usual except the following electrical installations will be suspended:-

- (1) Lighting
- (2) Air-conditioning system
- (3) Hot water supply
- (4) Drinking fountains
- (5) Lift

We apologize for the inconvenience that may be caused.

通告

聯校運動中心暫停電力供應

中心將於 2017 年 5 月 18 日 (星期四)，由上午 9 時至下午 4 時，進行固定電力裝置全面檢測的工程。

在檢查期內，中心的運動設施照常開放，惟下列電力裝置及設備將會暫停使用：

- (1) 照明系統
- (2) 空氣調節系統
- (3) 熱水供應系統
- (4) 飲水機
- (5) 升降機

本中心對上述工程可能引致之不便深表歉意。

